
SKUPŠČINA OBČINE
LJUBUANA-ŠIŠKA
Zbor krajevnih skupnosti
Štev.: 1-261/81
Datum: 31. 3. 1981

SKRAJŠANI ZAPISNIK
38. seje zbora krajevnih skupnosti, ki je bila 25. marca 1981, po
skupnem zasedanju, v mali sejni dvorani, skupščine občine Ljub-
Ijana Šiška, Trg prekomonkih brigad 1.

Sejo je vodila predsednica zbora krajevnih skupnosti tov.
Letnar Maruška, in predlagala umik 4. točke z dnevnega reda:

,,Predlog odloka o proračunu mesta Ljubljane za leto 1981"
S predlogom so se delegati zbora krajevnih skupnosti strinjali.

Predsednica zbora je nato predlagala naslednji
Dmvni rad:

1. Izvolitev komisije za verifikacijo poobiastil in ugotovitev tfclep-
čnosti zbora krajevnih skupnosti,

2. Potrditev zapisnika 36. teje zbora krajevnih skupnosti in
poročilo o raalizaciji sklepov 37. seje,

3. Predlogi in vprašanja delegatov,
4. Poročilo o realizaciji proračuna občine Ljubljana-šiška za leto

1980,
6. Pradlog dogovora o utklajevanju tploine porabe v obdinah in

maatu Ljubljani za leto 1981.
6. Predlog odloka o prorafiunu občine Ljubljana-Šiika za leto

1981,
7. Predlog *ogla>ia k planu komunalne deiavnorti za obdobie

1981-1986,
a Pradlog doflovora o utklajevanju davčna politike v letu 1981,
9. Pradlog odloka o •pramembah odloka o posebnem občimkem

davku od promtta proizvodov in od plafiil za ttoritve,
10. Pradlog odloka o davku na promet napremičnin,
11. Predlog odloka o ipremembah odloka o davkih občanov,
12. lzva}an}e programa lamopriipevka II z izhodiSfci za program

samopritpevka III.
13. Pradlog odloka o spremembah odloka o komunalnih taktah.

Tako predlagani dnevni red *o delegati zbora krajevnih ikupno-
«ti soglatno sprejeli.

K 1. točki dnevnega reda:
IZVOLITEV KOMISIJE ZA VERIFIKACIJO POOBLASTIL

IN UGOTOVITEV SKL EPČNOSTI ZBORA KRAJEVNIH SKUP-
NOSTI

V komisijo za verifikacijo pooblastil in ugotovitev sklepčnosti
zbora krajevnih skupnosti je predsednica zbora krajevnih skupnosti
tov. Letnar Maruška predlagala naslednje delegate:
1. Popovič Branka, kot predsednika
2. Vukašinovič Milana, kot člana
3. Avsec Marijo, kot člana

Tako predlagano komisijo za verifikacijo pooblastil in ugoto-
vitev sklepčnosti zbora krajevnih skupnosti so delegati zbora so-
glasno sprejeli.

Nato je predsednik verifikacijske komisije podal zboru nasled-
nje poročilo:
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Zbor krajevnih skupnosti šteje, 38 delegatskih mest. Na seji je
bilo prisotnih 32 delegatov, odsotnih pa je bilo 6 delegatov.

Odsotni so bili delegati \z naslednjih krajevnih skupnosti:
1. Delegat delegacije KS PODUTIK
2. Delegat delegacije KS GUNCLJE - M. VIŽMARJE
3. Delegat delegacije KS GAMELJNE - RAŠICA
4. Delegat delegacije KS VODICE
5. Delegat delegacije KS STANEŽIČE-MEDNO
6. Delegat delegacije KS TRNOVEC-TOPOL

Tov. Letnar Maruška, predsednica zbora krajevnih skupnosti je
ugotovila.da je zbor sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.

K 2. točki dnevnega reda:
POTRDITEV ZAPISNIKA 36. SEJE ZBORA KRAJEVNIH

SKUPNOSTI IN POROČILO 0 REALIZACUI SKLEPOV 37.
SEJE

Pismenih pripomb na zapisnik 36. seje zbora krajevnih skupno-
sti nismo prejeli. Vsi sklepi 37. seje zbora krajevnih skupnosti so
bili posredovani predlagateljem in delegatom za sejo zbora občin
skupščine mesta Ljubljane. Delegati zbora krajevnih skupnosti so
zapisnik 36. seje soglasno potrdili.

K 3. točki dnevnega reda:
PREDLOGI IN VPRAŠANJA DELEGATOV -

Pismenih delegatskih vprašanj nismo prejeli.
Tov. Živka Černivec, delegatka KS Dravlje je pojasnila, da bo

delegacija na odgovor v zvezi z delegatskim vprašanjem o betonarni
počakala na pojasnila strokovnih služb občine v zvezi s pravnim
statusom lokacijskega dovoljenja za betonarno.

Tov. Majcen Sašo, član IS je delno odgovoril na vprašanje
delegacije KS Koseze v zvezi z izvajanjem del na cesti, ki povezuje
ulico bratov Bezlajev in objekta INDOP. Celovit odgovor bo podan
pismeno. Tov. Majcen je delegate seznanil, da je problematika v
zvezi s prometno varnostjo otrok na poti v šolo, ki je bila postav-
Ijena v delegatskem vprašanju KS B ratov Babnik, zadovoljivo
rešena. Razrešitev te problematike je vnešena v program komunal-
ne dejavnosti.

K 4. točki dnevnega reda:
POROČILO O REALIZACIJI PRORAČUNA OBČINE

LJUBLJANA-ŠIŠKA Z A LETO 1980
Uvodno obrazložitev je podal tov. Vavpotič Aleksander, član

izvršnega sveta.

Odbor za f inance in proračun:
Poročilo o realizaciji proračuna odbor sprejema, pravtakotudi

poročilo o realizaciji posebnih računov proračuna ter priporoča
obema zboroma občinske skupščine v sprejem, da bo možno
predlagati čimpreje tudi odlok o zaključnem računu za to leto.

Pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti Na jami,
Zg. Šiška, dr. Petra Držaja in Dravlje.

Razprave ni bilo, zato je predsednica zbora tov. Letnarjeva
predlagala zboru v sprejem naslednji

sklep:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema ,,Predlog poročila o realiza-
ciji proračuna občine Ljubljana-Šiška za leto 1980."

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti
soglasno sprejeli.

K 5. točki dnevnega reda:

PREDLOG DOGOVORA 0 USKLAJEVANJU SPLOŠNE
PORABE V OBČINAH IN MESTU LJUBLJANI ZA LETO 1981

Uvodno obrazložitev je podal tov. Vavpotič Aleksander, član
izvršnega sveta.

O tej točki je razpravljal Odbor za finance in proračun: OdbOr
podpira sprejem dogovora za leto 1981. Pri tem pa opozarja naj se
na vseh nivojih zagotovi rast splošne porabe v sprejetem okviru do
18 %. Eventuelni presežki pa naj bi bili čim manjši in to zato, da se
gospodarstvo preveč ne obremenjuje.

Pismene pripombe je posredovala delegacija krajevne skupnosti
Dravlje

V razpravi pa sta sodelovala tov. Novak delegat delegacije KS
Edvard Kardelj, in pa tov. Gazvoda, delegatka delegacije KS dr.
Petra Držaja.

Izvršni svet je posredoval naslednji amandma na 5. člen do-
govora:

amandma:
,,Prihodke od turistične takse bodo skupščine občin na podlagi

enotnega programa in dogovora združevale za financiranje pro-
grama turistične ponudDe v Ljubljani."

Amandma so delegati zbora krajevnih skupnosti soglasno spre-
jeli.

Predsednica zbora krajevnih skupnosti tov. Letnarjeva je predla-
gala zboru v sprejem naslednje

sklepe:
1. Zbor krajevnih skupnosti soglaša s predlogom dogovora o uskla-

jevanju splošne porabe v občinah in mestu Ljubljani za leto
1981, s predhodno sprejetim amandmajem.

2. Zbor krajevnih skupnosti pooblašča izvršni svet skupščine
občine Ljubljana-Šiška, da sklene dogovor o usklajevanju
splošne porabe v občinah in mestu za leto 1981 s tem, da pred-
hodno uskladi z ostalimi udeleženci dogovora spremembo 5.
člena.

3. Delegati posredujejo pripombe podane v razpravi na seji zbora
občin skupščine mesta Ljubljane.
Tako predlagane sklepe so delegati zbora krajevnih skupnosti

soglasno sprejeli.

K 6. točki dnevnega reda:

PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE LJUB-
LJANA-ŠIŠKA ZA LETO 1981

Uvodno obrazložitev je podal tov. Vavpotič Aleksander, član
izvršnega sveta.

Odbor za finance in proračun sprejema odlok o proračunu
občine obenem s predlaganim amandmajem za sredstva krajevnih
skupnosti. Ponovno pa opozarja, da jetreba na vseh nivojih skrbeti,
da poraba ne bo presegla limitiranih 18 %.

Normativno pravna komisija:
V predlogu odloka o proračunu občine Ljubljana-Šiška za leto

1981, komisije predlaga, da se 13. in 16. člen ustrezno uskladita.
Tov. Vavpotič je predlagal, da se predlog Normativno pravne

komisije ne upošteva. Delegati zbora krajevnih skupnosti so se s
tem predlogom strinjali.

Izvršni svet je podal naslednji amandma:
V tabeli I I I . se razporedu prihodkov v glavnem namenu 11

spremenijo posamezne postavke tako, da se pravilno glasijo:
1. KS Milan Majcen 633.000
2. KS Hinko Smrekar 671.000
3. KS Na Jami ' 620.000
4. KS Ljubo Šercar 685.000
5. KS Litostroj ~ 627.000
6. KS Petra Držaja 615.000
7. KS Zgornja Šiška 675.000
8. KS Komandant Stane 747.000
9. KS Koseze 649.000

10. KSDravlje 827.000
11. KS Dolomitski odred 571.000
12. KS B ratov Babnik 624.000
13. KSŠentvid . 726.500
14. KS Gunclje M. Vižmarje . 544.000
15. KS Stanežiče-Medno 507.000
16. KS Vižmarje-Brod 661.500
17. KS Edvard Kardelj 529.000
18. KS Gameljne Rašica 476.000
19. KS Bukovica-Šinkov Turn 469.000
20. KS Vodice 525.000
21. KSSmlednik 535.000
22. KS Pirniče 535.000
23.KSMedvode 750.500
24. KS Preska 468.000
25. KS Vaše-Goričane 410.000
26. KS Sora : 392.000
27. KS Senica 377.000
28. KS Trnovec Topol 120.000
29. KSPodutik 512.500

SKUPAJ: 16,482.000

Predlagani amandma so delegati zbora krajevnih skupnosti so-
glasno sprejeli.

Pismene pripombe so posredovale delegacije Krajevnih skupno-
sti: Na jami, Medvode, Komandant Stane, Zg. Šiška, Dr. Petra
Držaja in Dravlje.
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V razpravi je sodeloval delegat KS DRAVLJE tov. Živka
Černivec.

Tov. Letnarjeva predsednica zbora krajevnih skupnosti je predla-
gala zboru v sprejem naslednji

sklep:

Zbor krajevnih skupnosti, sprejema predlog odloka o proračunu
občine Ljubljana-Šiška za leto 1981, s predhodno sprejetim
amandmajem.

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti so-
glasno sprejeli.

K 7. točki dnevnega reda:

PREDLOG SOGLASJA K PLANU KOMUNALNE DEJAVNO-
STIZAOBDOBJE 1981-1985

Uvodno obrazložitev je podal tov. Florjančič Franc, podpred-
sednik izvrinega sveta.

Pismene pripombe so posredovale delegacije Krajevnih skupno-
sti: Pirniče, Bratov Babnik, Smlednik in Šentvid.

V razpravi so sodelovali delegat delegacije krajevne skupnosti
Pirniče, tov. Božič Ivan; tov. Žagar Stane, predsednik izvršilnega
odbora komunalne skupnosti; delegat Krajevne skupnosti Edvard
Kardelj tov. Novak Franc; tov. Roj Vladimir, predstavnik strokov-
ne službe komunalne SIS in tov. Letnar Maruška, predsednica
zbora.

Po razpravi je predsednica zbora krajevnth skupnosti predlagala
zboru v sprejem naslednje

sklepe:
1. Zbor krajevnih skupnosti daje soglasje na srednjeročni plan

komunalne dejavnosti in urejanja stavbnih zemljišč na območju
občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1981—1985, ki ga je pred-
hodno sprejela skupščina Kcmunalne skupnosti občine Ljub-
Ijana-Šiška na svoji seji dne 23. 3. 1981

2. Soglasje je sestavni del srednjeročnega plana komunalne dejav-
nosti in urejanja stavbnih zemljišč na območju občine Ljub-
Ijana-Šiška za obdobje 1981-1985.

3. Zbor krajevnih skupnosti podaja soglasje s pogojem, da se v
poziciji 5 cesta Vikrče-Varje prenese iz leta 1985 v leto 1984, v
poziciji 2 pa se cesta Tacen-Vikrče prenese iz leta 1984 v leto
1985.
Tako predlagane sklepe so delegati zbora krajevnih skupnosti

sprejeli s 5 glasovi proti.

K 8. točke dnevnega reda:

PREDLOG DOGOVORA O USKLAJEVANJU DAVČNE
POLITIKE V LETU 1981

Uvodno obrazložitev je podal tov. Lavrenčič Srečko, član
izvršnega sveta.

Pismenih pripomb s strani delegacij krajevnih skupnosti nismo
prejeli.

V razpravi pa je sodeloval tov. Grželj Andrej, delegat delegacije
krajevne skupnosti Komandant Stane.

Predsednica zbora Maruška Letnar je predlagala zboru nasled-
nji

amandma:
V 18. členu se doda besedilo:
,,V skladu s programom po 3. členu zakona o upravah za druž-

bene prihodke."
Tako predlagani amandma so delegati zbora krajevnih skupnosti

soglasno sprejeli.

sklep:
Z bor krajevnih skupnosti sprejema predlog dogovora o usklaje-

vanju davčne politike v letu 1981, s predhodno sprejethn amand-
majem, na 18. čien.

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti
soglasno sprejeli.

K 9. točki dnevnega reda:
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O POSEB-

NEM OBČINSKEM DAVKU OD PROMETA PROIZVODOV IN
ODPLAČIL ZASTORITVE

Uvodno obrazložttev je podal tov. Lavrenčič Srečko, član
izvršnega sveta.

Pismenih pripomb delegacije krajevrtih skupnesti niso posredo-

vale. Ker razprave ni bilo, je predsednica zbora tov. Letnarjeva
predlagala zboru v sprejem naslednji

sklep:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema ,,Predlog odloka o spre-
membah odloka o posebnem občinskem davku od prometa proiz-
vodov in od plačil za storitve."

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti
soglasno sprejeli. <

K 10. točki dnevnega reda:

PREDLOG ODLOKA O DAVKU NA PROMET NEPREMIČ-
NIN

Uvodno obrazložitev je podal tov. Lavrenčič Srečko, član
izvršnega sveta.

0 tej točki je razpravljal odbor za finance in proračun in
predlagal, da se odlok obravnava kot predlog in v tej obliki tudi
sprejme.

Pismenih pripomb delegacije krajevnih skupnosti niso posredo-
vale. Ker ni bilo razprave je predsednica zbora tov. Letnarjeva
predlagala v sprejem naslednji

sklep:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema ,,Predlog odloka o davku na
promet nepremičnin,"

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti
soglasno sprejeli.

K 11. točki dnevnega reda:

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH
ODLOKAODAVKIH OBČANOV

Uvodno obrazložitev je podal tov. Lavrenčič Srečko, član
izvršnega sveta.

O tej točki je razpravljala normativna pravna komisija in predla-
gala naslednji
amandma:

V predlogu odloka o spremembah odloka o davkih občanov se v
7. členu v 1. odstavku 3. vrsta za besedo ,,odloka" doda ..oziroma
6. a člena ,,odloka".

Tako predlagani amandma so delegati zbora krajevnih skupnosti
soglasno sprejeli.

Pismenih pripomb na to točko s strani delegacij krajevnih skup-
nosti nismo prejeli.

Predsednica zbora tov. Letnarjeva je predlagala zboru v sprejem
naslednji

sklep: /

Zbor krajevnih skupnosti sprejema ,,Predlog odloka o spremem-
bah in dopolnitvah odloka o davkih občanov", s predhodno spreje-
tim amandmajem.

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti
soglasno sprejeli.

K 1Z točki dnevnega reda:

IZVAJANJE PROGRAMA SAMOPRISPEVKA II. Z
IZHODIŠČI ZAPROGRAMSAMOPRISPEVKAIII.

Uvodno obrazložitev je podal tov. KOŠIR Vlado, predsednik
operativnega odbora za izgradnjo objektov družbenega standarda.

O tej točki je razpravljal Odbor za finance in proračun.
Glede samoprispevka III. odbor sodi, da bi bilo treba predhodno

v merilu republike sprejeti enotno stališče do zbiranja samopri-
spevkov, ker trenutno se mnenja razhajajo. S predlaganimi
izhodišči se odbor načelno strinja, vendar naj bi bil program pri-
pravljen stabilizacijsko in racionalno, stopnja naj bi ne bila višja od
dosedanje. Program naj bi bil pravočasno vsklajen z delegatsko
bazo vseh petih Ijubljanskih občin. Postavlja se še vprašanje, ali bo
mogoče pri tolikih potrebah qradnje VVZ, šol zdravstvenih
objektov možno vključiti še objekte iz kulture in temu podobno.

Odbor za družbenoekonomskeodnOse in razvoj:

Odbora sprejemata informacijo na znanje in z njo soglašata.
Odbora se pridružujeta stališčem izvršnega sveta skupščine mesta
Ljubljane in podpirata uvedbo tretjega samoprispevka. Pri tem
opozarjata na potrebo temeljitih predpriprav in realno uskladitev

' programa gradenj v delegatski bazi Ijubljanskih občin.

13



OK SZDL je podal naslednjs stališče:
Za javno razpravo v temeljnih skupnostih je potrebno pripraviti

konkreten osnutek programa, da bi tako lahko delovni Ijudje in
občani ocenili ustreznost programa in sprejetih izhodišč glede na

i^ijihove potrebe in realne možnosti.
"''' OK SZDL je mnenja, da je potrebno program I I I . samoprispevka

čim bolje zasnovati in opredeliti v funkciji neposrednih potreb in
interesov delovnih Ijudi in občanov ter o tako opredeljenem pro-
gramu zagotoviti temeljito javno razpravo na vseh ravneh.

Izvršni svet in komite za družbene dejavnosti podajata naslednja
stališča:
1. Strokovna služba Inženiringa naj poostri nadzor nad vsemi

objekti, ki so še v gradnji (21 objektov), da bi se tako skrajšal
rok in stroški gradnje posameznih objektov. Izvršni svet ugotav-
Ija, da znaša trenutni primanjkljaj za realizacijo izgradnje vseh
objektov iz drugega samoprispevka okoli 250 milijonov din.
Izračun primanjkljaja je izdelan po stanju 31. 12.1980. Zato bo
primanjkljaj dejansko večji glede na to, da je primanjkljaj
upoštevan pri valorizirani vrednosti celotnega programa
(2,343.421,00 din)
Zato predlagamo, da strokovna služba Skupnosti samoprispevka
I I . do 30. 10. 1981 pripravi dokončni izračun celotnega pri-
manjkljaja, na osnovi katerega bi bilp možno izračunati:

— koliko sredstev bodo SIS družbenih dejavnosti, ki so podpisnice
družbenega dogovora o sofinanciranju objektov družbenega
standarda lahko zagotovile Skupnosti samoprispevka I I . v letu
1981 in koliko sredstev bi bilo potrebno zagotoviti Skupnosti
samoprispevka II v letu 1982 v okviru prispevne stopnje za
otroško varstvo, zdravstvo, stanovanjske skupnosti in izobraže-
valne skupnosti.

— Način pokrivanja primanjkljaja Skupnosti samoprispevka II s
strani SIS-ov bi bilo potrebno v Ljubljani pravočasno dogovoriti
do decembra 1981, zato ker iz sredstev proračunov občin v letu
1982 ne bo možno zagotoviti sofinanciranja oz. pokrivanja

. primanjkljaja Skupnosti samoprispevka I I .
2. Združeno delo se je v aprilu 1980 odločalo o namenski porabi

presežkov SIS družbenih dejavnosti iz leta 1979 ter namenilo te
presežke za pokrivanje primanjkljaja pri izgradnji objektov
družbenega standarda samoprispevka I I . Zakaj zdravstvena
skupnost še ni nakazala vseh presežkov skupnosti samoprispevka
II.

3. IzvrJni svet v celoti soglaSa s stališči predsedstva OK SZDL glede
izhodiič iz usmeritev za pripravo tretjega samoprispevka in
predlaga skupščini, da jih sprejme.

4. S to točko dnevnega reda se realizira razprava v občinski
skupščini, ki je bila po programu predvidena za I. oz. I I . tro-
mesečje.
Pismene pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti

Na jami, Koseze, Milan Majcen, Litostroj in Dravlje.
V razpravi je sodeloval tov. Grželj Andrej, delegat KS Koman-

dant Stane.
Predsednica zbora krajevnih skupnosti tov. Letnarjeva je predla-

gala zboru v sprejem naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema informacijo o Izvajanju pro-

grama samoprispevka I I . z izhodišči za program samoprispevka I I I ,
s tem da se pismene pripombe in pripombe iz razprave posredujejo
predlagatelju.

Tako predlagani sklep so delegati zbora soglasno sprejeli.

K 13. točki dnovnega reda: •

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O KOMU-
NALNIHTAKSAH

Uvodno obrazložitev je podal tov. Lavrenčič Srečko, član
izvršnega sveta.

O tej točki je razpravljala Normativno pravna komisija: V
naslovu odloka se beseda ,,in" črta in nadomesti s črko ,,o".

Pripomba normativno pravne komisije se osvoji kot redakcijski
popravek.

Pismenih pripomb s strani delegacij krajevnih skupnosti nismo
prejeli.

Razprave ni bilo. Predsednica zbora krajevnih skupnosti je
predlagala zboru v sprejem naslednji

»klep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema ,,Predlog odloka o spremem-

bah odloka o komunalnih taksah."
Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti

soglasno sprejeli.
Seja je bila zaključena ob 21,30 uri.

PREDSEDNIKZBORA
KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Maruška LETNAR,l.r.


